
1 

 

Protokół Nr XVII/19 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 25 października 2019r. 

   

Obrady rozpoczęto 25 października 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:00 tego samego 

dnia. 

  

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska 

 Burmistrz Miasta i Gminy  Oleśnica Leszek Juda,  

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu) 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XVII sesji Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała Radnych, pracowników 

Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica znajduje się w Biuletynie 

Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali konferencyjną.  

 

Ad. 2 Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Oleśnicy zaświadczenia o 

wyborze radnego wybranego w wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej Oleśnica odbytych w 

dniu 6 października 2019r. w okręgu wyborczym Nr 9. 

 

Zaświadczenia o wyborze radny Marian Tomasz Strzelecki otrzymał z rąk przewodniczącej Miejskiej 

Komisji Wyborczej Pani Joanny Skórskiej. 

 

Ad. 3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

 

Pan Marian Strzelecki słowami "Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców" złożył ślubowanie.  
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Ad. 4 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator na podstawie listy obecności stwierdziła kworum 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych jest 14 radnych. 

(nieobecny : radny Leopold Rup).  

 

Ad. 5  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie porządek obrad.   

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Leopold Józef Rup 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Oleśnicy zaświadczenia o 

wyborze radnego wybranego w wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej Oleśnica odbytych w 

dniu 6 października 2019r. w okręgu wyborczym Nr 9. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

4. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

5. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

6. Przyjęcie Protokołu Nr XVI/19 z dnia 4 października 2019r. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmiany Uchwały Nr 217/XXXIII/17 Rady Gminy Oleśnica z dnia 13 września 2017r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego; 

b. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026; 

c. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

9. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie międzysesyjnym. 
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10. Sprawy różne i wnioski. 

11. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 6 Przyjęcie Protokołu Nr XVI/19 z dnia 4 października 2019r. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie wpłynęło żadne 

zastrzeżenie do treści protokołu.  Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  poddała pod 

głosowanie przyjęcie Protokołu Nr XVI/19 z dnia 4 października 2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Leopold Józef Rup 

  

Ad. 7 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie  

wpłynęły  od radnych  interpelacje i zapytania. Poinformowała, że na  złożoną interpelacje i zapytanie z 

poprzedniej sesji została udzielona odpowiedz pisemna.  

Radny Piotr Pałtos złożył interpelacje.  

 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:  

a. zmiany Uchwały Nr 217/XXXIII/17 Rady Gminy Oleśnica z dnia 13 września 2017r. w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego; 

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że powyższa uchwała została 

omówiona na posiedzeniu wspólnym Komisji w dniu dzisiejszym, uwag do przedmiotowego projektu 

uchwały nie wniesiono.   

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr 217/XXXIII/17 Rady Gminy Oleśnica z dnia 13 września 2017r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Staszowskiego. Pytań i uwag nie wniesiono.  
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Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie  zmiany Uchwały Nr 217/XXXIII/17 Rady Gminy Oleśnica z dnia 13 września 2017r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 1  

podjęła: Uchwałę Nr XVII/83/19. 

 

b. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że powyższa uchwała została 

omówiona na posiedzeniu wspólnym Komisji w dniu dzisiejszym, uwag radni do przedmiotowego projektu 

uchwały nie wnieśli. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 
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Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr XVII/ 84/19. 

 

c. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że powyższa uchwała została 

omówiona na posiedzeniu wspólnym Komisji w dniu dzisiejszym, uwag radni do przedmiotowego projektu 

uchwały nie wnieśli. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  zmian  w 

budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach 

obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie  zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka 

Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (1) 

Leopold Józef Rup 

Rada Miejska w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 1  

podjęła: Uchwałę Nr XVII/85/19. 

 

Ad. 9. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poinformował o następujących sprawach:  

- zakończona budowa (prace) na odcinku od ul. Brzozowej do ul. Południowej;  

- podpisano umowy na przebudowę dróg lokalnych w ramach programu usuwania skutków powodziowych 

tj. ul. Wrzosy,  odcinek drogi w miejscowości Borzymów,  przebudowa drogi w miejscowości Podlesie pakiet 

tych dróg w ramach otrzymanej promesy w kwocie 800 000 zł  

-  Zarząd Dróg Powiatowych podpisał już umowę z wykonawcą na remont ul. Stopnickiej,  
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- w najbliższy wtorek zostanie podpisana umowa na przebudowę starej remizy na potrzeby Domu Kultury,  

- miasto Połaniec jako lider grupy prowadzi postępowanie przetargowe na instalacje odnawialnych źródeł 

energii – dziś otwarcie ofert;  

- wczoraj została podpisana umowa na montaż  przydomowych oczyszczalni ścieków; 

- Gmina Oleśnica znajduje się na liście rankingowej z projektem budowy odcinków wodociągu w Brodach i 

na Wadówce;  

 

W sprawie sprawozdania Burmistrza głos zabrali:  

- radna Aneta Mieczysława Skurska zapytała o termin rozpoczęcia budowy oczyszczalni ścieków.  

Burmistrz odpowiedział, że być może połowa przyszłego roku, w listopadzie br. planowane jest złożenie 

wniosku o pozwolenie na budowę.  

- radny Piotr Maciej Płatos zapytał czy Gmina ma w planach zainstalowanie  fotowoltaiki na budynkach 

użyteczności publicznej.  

Burmistrz odpowiedział, że Gmina ma w planach w ramach rewitalizacji. Przedszkole w chwili obecnej 

ma zainstalowane panele słoneczne. Zaplanowana również  fotowoltaikę przy oczyszczalni ścieków, jak 

również budowę farmy fotowoltaicznej na potrzeby oświetlenia ulicznego.  

 

Ad. 10. Sprawy różne i wnioski. 

 W dyskusji wzięli udział: 

 

- radny Łukasz Zbigniew Kozłowski zapytał czy planowane jest  przeprowadzona modernizacji mostu w 

miejscowości Strzelce, dodał również że jako Przewodniczący Komisji zobowiązał się sprawdzić sytuacje 

braku obstawy medycznej w Gminnym Ośrodku Zdrowia przedstawioną przez mieszkankę, niestety 

potwierdziło się ,że w dniach wymienionych przez mieszkankę dyżurów lekarza nie było, sytuacja ta była 

spowodowana okresem przejściowym związanym - wybór nowego kierownika ośrodka, w chwili obecnej 

jest p.o. kierownika , do dyspozycji mamy 4 lekarzy. 

- radny Michał Sławomir Lalewicz poinformował odnośnie objazdu mostu w kierunku miejscowości 

Podborek, poprosił również  o zamontowanie lustra ulicznego na skrzyżowaniu ul. Krótkiej z ul. 

Słoneczną.  

- radny Konrad Guła poprosił o zorganizowanie dowozu dzieci rano o godz. 7 rano do Staszowa, zapytał 

również na jakim etapie są wnioski powodziowe złożone przez rolników,  

Pani Joanna Skórska Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica odpowiedziała, że informacje na temat wniosków 

powodziowych można uzyskać u pracownika merytorycznego.  

- radna Aneta Mieczysława Skurska zapytała o planowany koncert z okazji święta Odzyskania 

Niepodległości.  
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Burmistrz odpowiedział na pytanie radnego Łukasza Kozłowskiego w sprawie mostu – Gmina czeka na 

decyzje z Urzędu Wojewódzkiego w sprawie złożonego wniosku o dofinansowanie na budowę odcinka 

drogi wraz z modernizacje mostu, na pytanie radnego Michała Lalewicza – lustro zostanie zamontowane, 

na pytanie radnego Konrada Guły należy porozmawiać z przewoźnikiem nt. uruchomienia tego kursu, na 

pytanie radnej Anety Skurskiej Burmistrz poinformował, ze tegoroczny koncert odbędzie się 10 listopada 

o godz. 18 w Kościele parafialnym.  

- radny Marian Tomasz Strzelecki zabrał głos w sprawie połączeń komunikacyjnych oraz zapytał jak w 

bieżącym roku będzie zorganizowany ruch wokół cmentarza w dniu 1 listopada oraz o planowaną budowę 

drogi od cmentarza w kierunku ul. Wesołej.  

- radny Piotr Maciej Płatos w sprawie dofinansowania przewozu na odcinku Oleśnica – Sichów Duży, 

zapytał o postępy w oznakowaniu ulic w Oleśnicy,  

- Tadeusz Kawa zapytał czy w ramach przebudowy drogi w Borzymowie planowana jest poprawa 

przepustu, poprosił o ponowienie rozmów ze spadkobiercami nieruchomości od Kościoła w kierunku 

cmentarza,  

- radny Marian Tomasz Strzelecki Ad Vocem wypowiedzi radnego Piotra Płatosa poinformował, że takie 

połączenie na trasie Oleśnica Sichów Duży już istnieje – obecnie nikt z uczniów z Sichowa nie korzysta z 

tego połączenia  

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zwrócił uwagę, że tablice informacyjne z nazwą miejscowości są już 

zainstalowane w Pieczonogach, poprosił o ponowną konsultacje przed montażem tablic w Oleśnicy, 

zwrócił uwagę, ze nie zostały naprawione daszki na tablicach ogłoszeniowych w Oleśnicy, poprosił o 

zatrudnienie trenera do tenisa stołowego,  

- radny Konrad Guła Ad Vocem wypowiedzi radnego Wiesława Czupryna – tabliczki są dość widoczne i są 

chwalone przez mieszkańców.  

- radny Michał Sławomir Lalewicz dodał do wypowiedzi radnego Łukasza Kozłowskiego – zwrócił uwagę na 

duże osiągnięcia sportowe uczniów oraz poparł pomysł radnego Wiesława Czupryna w sprawie 

zatrudnienia trenera tenisa stołowego.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Mieszkance Gminy.  

Mieszkanka podziękowała radnemu Łukaszowi Kozłowskiemu za odpowiedź w sprawie dostępności lekarzy 

w Ośrodku Zdrowia. Mieszkanka odniosła się również do wypowiedzi Burmistrza z poprzedniej sesji nt. 

oczekiwań mieszkańców.  

- radny Piotr Maciej Płatos wypowiedział się w sprawie tabliczek z nazwami ulic i miejscowości.  

Burmistrz odpowiedział, że Gmina realizując wszystkie działania  musi działać na podstawie procedury. 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zapytał dlaczego nie odbył się  piętnasty turniej piłki siatkowej. 

Ad. 11. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 12:00 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XVII sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

 

Na tym protokół zakończono.  
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 Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator  

     

     

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz 

       

        

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XVII/19 znajduje się pod adresem :  

https://www.youtube.com/watch?v=3zdjqNg9kSs 

 

W załączeniu do protokołu: 

 Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

 Zał. Nr 2 – Lista obecności Sołtysów;  

 


